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Framlegg til vedtak:

Dei enkelte punkta skal følgjast opp som nemnt i referatet.

Eldrerådet - 021/23

ER - behandling:
Desse sakene var lista opp på framsida av innkallinga, med handsaming under orienteringar:
- Evaluering av fire år i eldrerådet
Evaluering av Eldrerådet sitt arbeid den siste fireårsperioden blir utsett til det neste møtet. 
Møtesekretæren sender ut spørsmåla på nytt.
- Svar på spørsmål om demensplan
Rådet diskuterte framlegget til demensplan som er sendt over frå Åshild Sandvin Olsson. Ulike 
problemstillingar: 
- Korleis er statusen for kor mange tilsette innan helse som har etterutdanna seg for å jobba med 
demente?
- Er det realistisk at kommunen har økonomi til å bygga ut både nytt helsetun, og samstundes satsa 
på mange felt.
- Er det mogleg å etablera demenskor som eit av fleire nye tiltak for personar med demenssjukdom?
- Austrheim kommune er ein kommune med stor tilflytting, der mange ikkje har familie/pårørande 
rundt seg som kan hjelpa til.
- "Leve heile livet" er bra, men det må vera mogleg å få plass på institusjon når ein er i den 
situasjonen at det er behov for det.
- Demensplanen er noko det nye Eldrerådet må jobba vidare med.

Svar på spørsmåla frå demenskoordinatoren:
· Svarar planen til formålet?

Eldrerådet meiner at planen svarar til formålet, og er eit godt utgangspunkt for det vidare 



arbeidet.

· Er innholdet forståeleg?
Eldrerådet meiner at innhaldet i planen er forståeleg. 

· Kva er viktig for deg som innbyggjar?
Eldrerådet meiner det er viktig at den enkelte innbyggjaren får det tilbodet ein treng av den 
kommunale helsetenesta der kompetansen er på plass, og at det ikkje kviler på dei 
pårørande.

- Avslutningsmiddag
Møtesekretæren sjekkar moglege datoar i desember, og koordinerer, kanskje onsdag 6. desember? 
Ein kallar inn dei representantane som har møtt den siste fireårsperioden, samt Rigmor Ludvigsen frå 
Frivilligsentralen som har samarbeid tett med rådet om Eldredagen.

- Budsjettprosessen 2024:
Budsjettet vert lagt fram i felles møte for formannskapet og kommunestyret torsdag 2. november, på 
Austrheim samfunnshus. Det er mogleg å delta fysisk eller sjå TV direkte eller i opptak.
- Spørjeundersøking om kvar eldre vil bu
Magnus Kvingedal ettterlyste svaret på denne saka frå førre møte, her skal møtesekretæren sjekka 
opp til neste møte.
Handsaming i utvalet:
Dei enkelte punkta skal følgjast opp som nemnt i referatet.

ER - vedtak:
Dei enkelte punkta skal følgjast opp som nemnt i referatet.
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